

Bestyrelsesmøde Odense Skøjteklub.

Tid/sted 06.05.2025	Idrætsparken mødelokale 2
Tilstede	Kalle Christensen Lisa Holm Rasmussen Kenneth Sandbye Christian Batiste Thomas Agermose Jensen Anna Hjoellund
Afbud	Michael Nielsen
Referant: Lisa	Beslutninger:
1. Konstituering af bestyrelsen og præsentation	Formand: Kenneth Sandbye Næstformand: Lisa Holm Rasmussen Sekretær: Anna Hjoellund Kasserer: Michael Nielsen Christian Batiste: Bestyrelsesmedlem Thomas Agermose: bestyrelsesmedlem
2. Dato næste møde.	2/6 kl. 17.15
3. Godkendelse af ref. Samt opfølgning	Godkendes
4. Opslag på Teams opfølgning	Danseudvalget informeres om at det koster 1400 kr pr time, hvis de skal have is.
5. Nyt fra kasserer: regnskab til revisorer, budget mm - generelt status. Kalle: Kontingent stigning med 1000-2000 pr halv år (Man kan så melde sig som frivillig for at få reduceret kontingent)	Der er enighed, at vi har hørt mere om klubmodul og de muligheder der er. Der er også stor tilslutning til løsningen med at man "stopper" tilmelding hvis ikke man tager en vagt. Punktet dagsordensættes til næste møde.

6. Trænerpunkt: status, nyt fra træner, ny sæson - nye hold?, træningsplan, hjælpetrænere- hvor meget får vi brug for? Bianca tilbagemelding	Der er enighed om at der skal sendes flere holde i hånd trænerne afsted Der er enighed om at der skal sendes flere afsted på træner 1 kursus. trænerne skal være med til at vælge hvem der kan komme på trænerkursus og det skal som minimum være k-løbere. Der er ikke garanti for timer, men man vil blive brugt som afløser og der vil være krav til hvad der skal il for at få træner 1.
7. Gennemgang af forretningsorden: er der noget der skal ændres?	
8. Reklamebanner hal 2 (Kalle)	
9. Klubmodul: møde i maj, hvem deltager og samlet kørsel?	
10. Sommercamp - status	Der er enighed om at der åbnes for tilmelding til enkeltdage.
11. Opgaver i bestyrelsen: vi skal have kigget på hvilke opgaver og ansvarsområder der er og hvad det indebærer. F.eks. funskateansvarlig og ansvarlig for begyndere.	Der laves et møde kun til opgavesnak Aftaler 16/6 kl 17.15 - 21.00 med mad.
a. Forslag om ekstra møde dedikeret til dette.	
12. Evt.	